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مدیر کل راه و شهرسازی فارس اعلام کرد:
تغییر کاربری اراضی مسکونی 

درون محدوده قانونی شهرها به 
کاربری های خدماتی

کل  مدیر  فارس  شهرسازی  و  راه  کل  مدیر 
آن  کاربری  گفت:  فارس  شهرسازی  و  راه 
محدوده  در  موجود  مسکونی  اراضی  از  دسته 
در  اقدامی  آنها  در  تاکنون  که  شهرها  قانونی 
جهت تفکیک و ساخت و ساز انجام نشده، به 

کاربری های خدماتی تغییر می یابد.
ارتباطات و اطلاع رسانی راه  اداره  به گزارش 
و شهرسازی فارس، محمود رضا طالبان مدیر 
کل راه و شهرسازی فارس اظهار کرد: امروز در 
که  دارد  وجود  اراضی  شهرها  قانونی  محدوده 
را در خدمت فضای  این زمین ها  آنها  مالکان 
نداده اند و در  قرار  نیاز شهر  مسکونی و مورد 

حقیقت این زمین ها احتکار شده است.
وی ادامه داد: برای اینکه بتوانیم از فضایی که 
بر اساس طرح های تفصیلی شهری پیش بینی 
عالی  شورای  تصویب  با  کنیم،  استفاده  شده 
با  زمین های  کاربری  شهرسازی،  و  معماری 
ویژگی های مذکور به کاربری های غیر مسکونی 

تبدیل می شود.
مدیر کل راه و شهرسازی فارس، در خصوص 
عملکرد شهرداری های استان در بحث صدور 
پروانه های ساختمانی در بافت های فرسوده نیز 
گفت: تاکنون در کل استان ۳ هزار و ۴۰۰ واحد 
پروانه در بافت های فرسوده صادر شده که باید 
بیشتر شود. طالبان افزود: انتظار ما از شهرداری 
های استان این است که ا توجه به سیاست های 
تشویقی که وزارت راه و شهرداری در نظر گرفته، 
مردم را تشویق کنند تا در بافت فرسوده نوسازی 

انجام شود.

جلسه بررسی میزان انتشار گازهای 
گلخانه ای و آلاینده های هوای 

شركت های تابعه مناطق نفت خیز 
جنوب برگزار شد

جلسه بررسی میزان انتشار گازهای گلخانه ای 
تابعه مناطق  و آلاینده های هوای شرکت های 

نفت خیز جنوب برگزار شد.
همسو با برنامه های کلان  وزارت نفت برای 
کاهش و حذف آلاینده های  زیست محیطی ، 
جلسه بررسی و محاسبه موجودی انتشار گازهای 
گلخانه ای و آلاینده های هوای شرکت های تابعه 
شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب به میزبانی 

شرکت آغاجاری برگزار شد.
جلسه کارگروه کاهش انتشار گازهای گلخانه 
تابعه  های  شرکت  هوای  های  آلاینده  و  ای 
شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب در راستای 
اجرای دستورالعمل های وزارت نفت و با هدف 
برنامه ریزی برای کاهش و حذف آلاینده های 
محیط  کارشناسان  حضور  با  زیست  محیط 
زیست شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب و 
کارشناسان مدیریت های عملیات و امور فنی      
) نمایندگان مرتبط با گازهای همراه ( شرکت های 
 HSE آغاجاری و گچساران ،  به میزبانی اداره

شرکت آغاجاری برگزار شد.
در این نشست تخصصی،  با اشاره به اهمیت 
و  پایدار  توسعه  در  زیست  محیط  به  توجه 
دستاوردهای شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب 
در کاهش فلرینگ به منظور نیل به این هدف 
زیست محیطی  بر   برنامه ریزی اصولی و با 
اتکاء به دانش روز، درجهت رفع دغدغه و نگرانی 
جامعه پیرامونی در خصوص آلودگی هوا  تاکید  
شد. در این   جلسه  با تشریح روند جمع آوری 
تاریخچه گازهای  بررسی  و  ای  گازهای گلخانه 
تولیدی و ارسالی به مشعل در مناطق نفت خیز 
انتشار  تدابیر فنی لازم جهت کاهش  جنوب  
آلاینده های زیست محیطی و مقایسه گازسوزی 
جنوب   خیز  نفت  مناطق  تابعه  های  شرکت 

برررسی گردید.
عملکرد   ، تخصصی  این نشست   ادامه  در 
حوزه  در  گچساران   و  آغاجاری  های   شرکت 
فلرینگ و تولید گازهای گلخانه ای ، راه کارهای 
کاهش آن و نیز ارائه دستورالعمل های جدید با 
مقایسه آماری میزان تولید  نفت و گاز و گازهای 
سوخته شده در واحدها و تاسیسات به تفکیک 

بررسی ، راستی آزمایی و صحت سنجی گردید.

با حضور استاندار خوزستان؛
آئین افتتاح فرهنگسرای پردیس 

شهرستان هفتکل برگزار شد

شهرستان  پردیس  فرهنگسرای  افتتاح  آئین 
هفتکل با حضور استاندار خوزستان برگزار شد

شهرستان  پردیس  فرهنگسرای  افتتاح  آئین 
نماینده  استاندار خوزستان،  با حضور  هفتکل 
اسلامی،  شورای  مجلس  در  هفتکل  مردم 
خوزستان،  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
مسئولان  از  دیگر  جمعی  و  هفتکل  فرماندار 
استانی برگزار شد. این فرهنگسرا ١١٠٠ مترمربع 
زیربنا دارد و دارای آمفی تئاتر ۲۰۰ نفره، پلاتو، 
سالن انتظار، کلاس ها و کارگاه های آموزشی، 
بخش مدیریت، سرسرا و سایر فضاهای خدماتی 
و بهداشتی است که با بهره برداری از آن، دغدغه 
و مشکل مردم عزیز و هنرمندان مرتفع می شود.

جلسه کارگروه ویژه پیاده راه 
فرهنگی شهدای ذهاب برگزار شد 

جلسه کارگروه ویژه پیاده راه فرهنگی شهدای 
ذهاب با حضور شهردار رشت و رئیس کمیسیون 
فرهنگی ، اجتماعی شورای اسلامی و مدیران شهری 
برگزار شد.جلسه کارگروه ویژه پیاده راه فرهنگی 
شهردار  شوقی  رحیم  حضور  با  ذهاب  شهدای 
رشت و علیرضا تاج شهرستانی رئیس کمیسیون 
فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی، مدیران عامل 
سازمان عمران و بازآفرینی، سیما، منظر و فضای 
سبز شهری، سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
سازمان حمل و نقل بار و مسافر و مدیران شهری 
برگزار شد. موضوعات مرتبط با مبلمان شهری، 
مرمت ساختمان ساعت، جداره  سازی پیاده راه، 
برپایی حسینیه شهدا، چگونگی برپایی نمایشگاه 
عفاف و حجاب، لزوم رفع مشکلات صوتی پیاده راه 
برای پخش برنامه های فرهنگی، ساماندهی ورود 
بازار با کمک میراث فرهنگی، بحث ساختمان های 
تاریخی، راه اندازی شش دستگاه خودروی برقی در 
پیاده راه فرهنگی، پیاده رو سازی خیابان اقتصاد، 
برگزاری مناسبت های ملی و مذهبی پیش رو و 
ماه های  در  ویژه  به  فرهنگی  رویدادهای  اجرای 
محرم و صفر از جمله مواردی است که در دستور 
قرار  بررسی  مورد  و  داشت  قرار  جلسه  این  کار 
گرفت. رحیم شوقی شهردار رشت در این جلسه 
اجرای برنامه های متنوع فرهنگی برای شهروندان 
راه  پیاده  در  مردمی  مجموعه های  مشارکت  با 
فرهنگی را خواستار شد و گفت: در خصوص آذین 
بندی شهر رشت به ویژه پیاده راه فرهنگی در ایام 
ماه های محرم و صفر انتظار دارم امسال اقدامات 
جدیدتر، چشمگیرتر و قویتری توسط سازمان های 
ابراز داشت:  ذیربط شهرداری انجام شود.شوقی 
پیاده راه ویترین شهر رشت است و مسافران و 
گردشگرانی که به این شهر سفر می کنند حتما از 
جاذبه های آن بازدید به عمل می آورند به همین 
علت حفظ فضای فرهنگی و حفظ این فضا برای 
همه شهروندان با اقدامات مؤثری که در همین 
راستا اجرایی می شود ضروری است. علیرضا تاج 
شهرستانی رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی 
جلسه  این  در  نیز  رشت  شهر  اسلامی  شورای 
غنی  فرهنگ  در  پوشش  موضوع  کرد:  تصریح 
ایرانی همواره مورد توجه بوده و بر مبنای آن هر 
اقوام دارای  کدام از مناطق مختلف کشورمان و 
پیشینه و سابقه طولانی هستند.  تاج شهرستانی 
لزوم حفظ نمادهای فرهنگی به خصوص در حوزه 
لباس محلی را برای حفظ فرهنگ و تمدن اصیل 
ایرانی و اسلامی و مقابله با تهدیدات خارجی و 
آسیب های اجتماعی ضروری خواند و تصریح کرد: 
احترام به حقوق عامه جامعه و پایبندی به فرهنگ 
و قانون از وظایفی است که رعایت آن بر آحاد 
مردم و شهروندان ضروری است زیرا تنها از این 
مسیر است که اجتماع به سمت رشد و بالندگی 
هدایت خواهد رشد. وی اذعان کرد: در مورد انجام 
تبلیغات شهری و نصب المان هم انتظار می رود 
قبل از اجرایی شدن تصمیمات، پیشنهادات مورد 
نظر به سمع و نظر کمیسیون فرهنگی و اجتماعی 
شورای اسلامی قرار بگیرد و سپس عملیاتی شود. 
سازمان های  عامل  مدیران  است،  ذکر  به  لازم 
سبز  فضای  و  منظر  سیما،  بازآفرینی،  و  عمران 
و سازمان  ورزشی  و  اجتماعی  فرهنگی،  شهری، 
حمل و نقل بار و مسافر هر کدام در این جلسه 
گزارشی را از اقدامات و برنامه های پیش روی خود 

ارائه دادند.

در این تفاهم نامه که به امضای سید مصطفی 
هاشمی مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس 
ومحمد حسین شفیعی رییس دانشگاه جامع علمی 
كاربردی استان رسید بر هم افزایی به منظور بهره 
گیری از ظرفیت های علمی، تجهیزات و امکانات 
برای  متقاضیان  توانمندسازی  جهت  کارگاهی 
ایجاد فرصتهای مطلوب اشتغال زایی و کارآفرینی 
،همکاری در برگزاری دوره های مهارتی کوتاه مدت، 
تک پودمان، تک درس و تعیین صلاحیت حرفه ای 
شرکتهای تحت پوشش شرکت شهرکهای صنعتی 
توسط دانشگاه و مراکزعلمی و کاربردی استان و نیز 
هماهنگی در تدوین و برگزاری دوره های آموزشی 
نیروی  آموزش  جهت  شهرکها  شرکت  نیاز  مورد 

تخصصی مورد نیاز بازار کار تاكید شده است.
مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی فارس در 
اینکه تحقق  بیان  با  نامه  تفاهم  این  امضای  آیین 
در  دانشگاه  و  صنعت  بین  ارتباط  عملی  و  عینی 
راستای توانمند سازی بخش صنعت و رفع مشكلات 
است  شرکت  این  اصلی  راهبردهای  از  بخش  این 
گفت: با انعقاد تفاهم نامه با دانشگاه ها و موسسات 
آموزش عالی فارس، به دنبال دستیابی این هدف 
مهم هستیم. سید مصطفی هاشمی گفت: با توجه 
تاكیدات و پیگیری های استاندار فارس ،بستر  به 
مناسبی برای تعامل بیشتر بین صنعت و دانشگاه در 
استان فارس فراهم شده است و مجموعه شهرک های 
صنعتی استان نیز خود را مكلف می داند با بهره 
گیری از تمامی ظرفیت ها ،شرایط لازم برای تحقق 
این هدف فراهم سازد. او گفت: نگاه ما به همکاری با 
دانشگاه ها تعاملی، کاربردی و عملیاتی است و هدف 
اصلی از این تعاملات، همکاری با دانشگاه ها برای 
توسعه، پیشرفت و ارتقای جایگاه صنعت استان و 

حل مشكلات این حوزه است.
هاشمی گفت: یكی از مشكلات واحدهای صنعتی 
برای جذب نیرو ،كمبود افراد ماهر است و نیاز امروز 
صنعت وجود فارغ التحصیلان دارای مهارت است 
كه با همكاری با دانشگاه فنی جامع علمی كاربردی 

به دنبال تحقق این موضوع هستیم.
هاشمی به ظرفیت های ویژه دانشگاه فنی جامع 
به  آموزی  مهارت  زمینه  در  استان  كاربردی  علمی 
فارغ التحصیلان و برگزاری دوره های تخصصی اشاره 
از  نامه  این تفاهم  و گفت: قطعا در قالب اجرای 
ظرفیت های موجود در این دانشگاه و مراكز وابسته 
،برای کمک به ارتقای سطح مهارتی واحد های صنعتی 
و کمک به تامین نیروی انسانی ماهر و آموزش دیده 
برای واحد های صنعتی استفاده می کنیم و افزایش 

سطح همکاری ها از برنامه های آینده ما خواهد بود.
مدیر عامل شركت شهرك های صنعتی فارس بر 
همکاری به منظور شناسایی فرصتهای شغلی مورد 
نیاز واحدهای صنعتی به دفاتر کاریابی تخصصی 
مراکز علمی و کاربردی استان تاكید كرد و گفت: 

واحد  تا  خواهد شد  فراهم  زمینه شرایطی  این  در 
های صنعتی نیازهای خود به نیروهای ماهر را به 
این دانشگاه اعلام و در دانشگاه نیز از طریق مراكز 
وابسته نسبت به برگزاری دوره های آموزشی و معرفی 
نیروهای ماهر اقدام كند وی از دیگر موارد همكاری 
مشترك با دانشگاه جامع علمی كاربردی را برگزاری 
دوره های کوتاه مدت مورد نیاز واحدهای صنعتی 
در قالب پودمانهای تخصصی،جمع آوری و اعلام 
نیازهای فناورانه واحدهای صنعتی به دانشگاه جهت 
همکاری  استارتاپی،  رویدادهای  قالب  در  تعریف 
بین دفاتر فناوری شهرکهای صنعتی و مراکز علمی 
کاربردی و استفاده از ظرفیت مراکز علمی و کاربردی 
دانشگاه جامع جهت اجرای طرح صلاحیت حرفه ای 

در واحدهای صنعتی تحت پوشش اعلام كرد.
فارس  كاربردی  علمی  جامع  دانشگاه  رئیس 
نیزضمن تاكید بر همكاری مشترك بر اجرایی كردن 

این تفاهم نامه تاكید كرد .
رویكرد  اینكه  بیان  با  شفیعی  حسین  محمد 
دانشگاه جامع علمی كاربردی با سایر دانشگاه ها 
و مراكز آموزش عالی متفاوت است و هدف اصلی 

ارائه آموزش های مهارتی با هدف اشتغال زایی است 
میزان  نیز  دانشگاه  موفقیت  میزان  و  گفت:ملاك 
اشتغال زایی است. وی با بیان اینكه این دانشگاه 
برای نخستین بار دانشجو را با تضمین اشتغال جذب 
11هزار  جذب  امسال  گذاری  گفت:هدف  كند  می 

دانشجو است كه در مهر ماه انجام خواهد شد.
رئیس دانشگاه جامع علمی كاربردی فارس با بیان 
اینكه دانشگاه حلقه واسطی بین صنایع و متقاضیان 
های  آموزش  ارائه  ما  گفت:هدف  است  اشتغال 
مهارتی مورد نیاز صنایع است تا واحدهای صنعتی 

بدون دغدغه نیروی ماهر را جذب كنند.
شفیعی با بیان اینكه پیش بینی ما براین است 
كه در آینده صنایع دچار بحران كمبود نیروی ماهر 
خواهند شد گفت:هدف ما انجام اقدام پیشدستانه 
زمینه  این  در  و  است  بحران  این  با  مقابله  برای 
آموختگان  دانش  اشتغال  برای  )آموزش  آباد  طرح 
دانشگاه ها( از برنامه های مهم برای همکاری در رفع 
بیکاری  و  دانش آموختگان  مهارت  ضعف  معضل 
با  آموختگان  دانش  طرح،  این  وبراساس  است 
گذراندن یک یا دو دوره کوتاه مدت مهارتی تخصصی 

در محیط کار واقعی، توانمندی لازم برای ورود به 
بازار کار را به دست خواهند آورد.

پیگیری جهت تامین نیروی تخصصی مورد نیاز 
واحدهای صنعتی از طریق دفاتر کاریابی تخصصی 
کاربردی،پیگیری جهت  و  علمی  مراکز  در  موجود 
مورد  مدت  کوتاه  های  دوره  اجرای  مجوز  صدور 
تقاضای شرکتهای صنعتی در چارچوب ضوابط و 
های  دوره  اجرای  جامع،پیگیری  دانشگاه  مقررات 
صلاحیت حرفه ای مورد نیاز جامعه شرکت شهرکهابر 
اساس نیازهای اعلام شده در این حوزه،همکاری در 
برگزاری نشست های مشترک پیرامون شناسایی و 
معرفی ایده های نوین با رعایت ضوابط و مقررات 
طرفین در راستای حمایت از استارت آپ ها و طرح 
های کار آفرینی،کمک در شناسایی نیازهای فناورانه 
و  شده  اعلام  نیازهای  اساس  بر  شهرکها  شرکت 
همکاری در برگزاری رویدادهای استارتاپی مشترک 
مورد نیاز شرکت شهرکهای صنعتی و معرفی ایده 
این  مفاد  از  انجام  این شرکتهاجهت  به  برتر  های 
تفاهم نامه است. در این جلسه مقرر شد كارگروهی 
برای اجرایی كردن مفاد این تفاهم نامه تشكیل شود.

باهدف تقویت و گسترش ارتباط دانشگاه با صنعت در واحدهای صنعتی انجام شد:

انعقاد تفاهم نامه بین شهرک های صنعتی فارس و دانشگاه علمی كاربردی
به منظور تقویت و گسترش ارتباط دانشگاه با صنعت وارائه آموزش های مهارتی به دانش آموختگان دانشگاهی و متقاضیان اشتغال در واحدهای 

صنعتی ، تفاهم نامه همکاری بین شرکت شهرک های صنعتی فارس و دانشگاه جامع علمی كاربردی استان منعقد شد.

با توجه به 
تاكیدات و 

پیگیری های 
استاندار 

فارس ،بستر 
مناسبی برای 
تعامل بیشتر 
بین صنعت و 

دانشگاه در 
استان فارس 
فراهم شده 

است

رییس اداره راهداری و حمل ونقل جاده ای مراغه تشریح کرد

مدیر عامل آبفای استان اصفهان گفت: پویش شهروند مروج به منظور افزایش مشارکت مردم در مدیریت 
مصرف بهینه آب برای نخستین بار  توسط آبفای استان و با شعار “من حامی آب هستم” اجرا می شود.

مصرف  افزایش  آن  تبع  و  هوا  دمای  سابقه  بی  افزایش  به  توجه  با  داشت:  اظهار  اکبریان  حسین 
شود. می  احساس  دیگر  زمان  هر  از  بیش  آب  بهینه  مصرف  مدیریت  زمینه  در  مردم  همراهی   آب، 
وی تصریح کرد: در چنین شرایطی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در کنار اقدامات فنی و بهره برداری جهت 

 توزیع عادلانه آب، برنامه های فرهنگی و ترویجی متنوعی در این ایام در سطح شهرها و روستاها اجرا می کند.
مدیر عامل آبفای استان اصفهان افزود: پویش شهروند مروج به منظور افزایش مشارکت مردم در مدیریت 
 مصرف بهینه آب برای نخستین بار توسط آبفای استان و با شعار “من حامی آب هستم” اجرا می شود.
وی گفت: در این پویش هم استانی های گرامی در صورت مشاهده هر گونه مصرف بی رویه آب مستندات 

مربوطه را در قالب عکس و فیلم کوتاه در پیام رسان ایتا به شماره ۰9۳7۲71۰615 ارسال کنند.

پویش »شهروند مروج« برای نخستین بار توسط آبفای استان اصفهان برگزار می شود
 

حمل ونقل  و  راهداری  اداره  رییس  فلاح:   - شرقی  آذربایجان 
جاده ای مراغه به جزئیات 17 طرح در حال اجرای شهرستان اشاره 
کرد و گفت: امسال در مجموع حدود ۲۰۰ میلیارد تومان برای اجرای 

این طرح ها هزینه می شود.
نادر شریفی با اعلام این خبر افزود: طی سال گذشته 1۸۰ میلیارد 
تومان برای اجرای طرح های راهداری شهرستان هزینه شد و تکمیل 

برخی از همان طرح ها در سال جاری پیگیری می شود.
وی ادامه داد: علاوه بر آنها چندین طرح جدید همچون بهسازی 
و آسفالت راه روستای »داش بلاغ بازار« – »بلبل« با 9 کیلومتر طول 

و ۲7 میلیارد تومان اعتبار نیز امسال آغاز می شود.
به گفته وی، از دیگر طرح های جدید می توان به روکش آسفالت 

آسفالت  و  بهسازی  تومان،  میلیارد   9 با  خداجو  روستایی  راه 
آغچه دیزج – ساروجه با 1۲ میلیارد تومان و روکش آسفالت مسیر 

بناب – مراغه با 1۰ میلیارد تومان اعتبار اشاره کرد.
وی افزود: بهسازی راه روستایی آغبلاغ علیا با ۲.5 میلیارد تومان 
اعتبار و چهار کلومتر طول از ۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی برخوردار 

است و به زودی تکمیل و بهره برداری می شود.
رییس اداره راهداری و حمل ونقل جاده ای مراغه بیان کرد: روکش 
آسفالت مسیر گل تپه – آغبلاغ با 6 کیلومتر طول و 9 میلیارد تومان 

اعتبار نیز ۳۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد و در حال تکمیل است.
به گفته این مقام مسئول، آسفالت راه روستایی »کوسه صفر« با 
۲.5 میلیارد تومان اعتبار و 5.5 کیلومتر طول از ۲۰ درصد پیشرفت 
فیزیکی برخوردار است. وی اضافه کرد: احداث راه روستایی »گل 
چوان« با چهار کیلومتر طول و ۲.5 میلیارد تومان اعتبار، ۸۰ درصد 

پیشرفت فیزیکی دارد و به زودی بهره برداری می شود.
وی به احداث راه روستایی خطب – مولو به طول هفت کیلومتر با 
11 میلیارد تومان اعتبار اشاره کرد و ادامه داد: احداث این مسیر نیز 

از ۳۰ درصد پیشرفت فیزیکی برخوردار است.
شریفی اضافه کرد: روکش آسفالت هفت کیلومتر از مسیر مراغه 
به ملکان با 9 میلیارد تومان اعتبار که در اواخر سال گذشته آغاز شد 

نیز ۲۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
رئیس اداره راهداری مراغه به عملیات زیرسازی و آسفالت ورودی 
غربی مراغه هم اشاره و بیان کرد: عملیات تثبیت با آهک در این 

مسیر یک ونیم کیلومتری در حال انجام است و این طرح با هفت 
میلیارد تومان اعتبار حدود۴۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.

وی به احداث راه روستایی »قره کند موسوی« با ۳.5 کیلومتر طول 
و ۴5 میلیارد تومان اعتبار اشاره و بیان کرد: این طرح نیز از پنج 
درصد پیشرفت فیزیکی برخوردار بوده و جزء 17 طرح در حال اجرای 
این شهرستان است. وی با اشاره به تعریض پل تازه کند سفلی در 
سال گذشته و بهسازی مسیر عبوری از زیر این پل در سال جاری 
اعلام کرد: این طرح در مجموع با سه میلیارد و 1۰۰ میلیون تومان 

اعتبار دارای ۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی است.
طبق اعلام شریفی، طرح زیرگذر »داش آتان« با 16 میلیارد تومان 
اعتبار نیز از ۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی برخوردار است و پل باکسی 
پیشرفت  نیز حدود 75 درصد  اجرا شد  تازگی  به  »کهجوق« که 

فیزیکی دارد.
رییس اداره راهداری و حمل ونقل جاده ای مراغه این را هم بیان 
کرد که تکمیل زیرگذر خداجو پس از سال ها وقفه از سر گرفته 
شده و اکنون با ۲ میلیارد تومان اعتبار، دارای 15 درصد پیشرفت 

فیزیکی است.
بر اساس آمار و ارقام مربوط به طرح های راهداری، دولت سیزدهم 
در این بخش حداقل به میزان پنج سال قبل از آن عملکرد داشته 
که خروجی آن خدمت رسانی صادقانه و بی منت به مردمانی است 
که اکنون تحقق مطالبه های دیرینه خود در زمینه تسهیل تردد را 

تجربه می کنند.

ح در حال اجرای راهداری مراغه ۱۷ طر

مدیرعامل گروه صنعتی تراکتورسازی ایران:
تراکتورسازی ایران آمادگی ایجاد خط مونتاژ در زیمبابوه را دارد

آذربایجان شرقی - فلاح: همزمان با سفر رییس جمهور به قاره آفریقا، گروه صنعتی تراکتورسازی ایران از آمادگی این گروه برای 
ایجاد خط مونتاژ در زیمبابوه خبرداد. مدیرعامل گروه صنعتی تراکتورسازی ایران در این باره گفت: هیاتی متشکل از مدیران حوزه 
صادرات گروه صنعتی تراکتورسازی ایران برای آماده سازی و تهیه متن مشترک به عنوان تفاهمنامه که توسط روسای جمهور 
امضاء خواهد شد به زیمبابوه اعزام شده اند. مصطفی وحیدزاده ادامه داد: خوشبختانه گفت و گوها با جدیت دو طرف و به 

صورت مثبت و با نمایندگان وزارت امور خارجه، وزارت صنایع کشورهای انجام شده و ادامه دارد.
وی افزود: طرف زیمباوه ای بیشتر تاکید بر انتقال تکنولوژی و راه اندازی خط تولید دارد که گروه صنعتی تراکتورسازی ایران 
آمادگی کامل برای تحقق این امر را اعلام داشته اما محقق شدن این اصل به همراهی طرف آفریقایی و انجام سرمایه گذاری 
های لازم منوط است. وی اضافه کرد: در مذاکرات صورت گرفته بین طرف های ایرانی و آفریقایی حداقل تامین ۲۰۰ دستگاه انواع 
تراکتور از سوی تراکتورسازی ایران طی سال اولا مورد تاکید قرار گرفته، سپس راه اندازی خط تولید و ایجاد مرکز منطقه، به منظور 

تامین تراکتور مورد نیاز تمامی کشورهای این منطقه طی روزهای گذشته مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت.
وحیدزاده گفت: همچنین در این گفت و گوها بر رفع موانع موجود از جمله بحث های مالی و تبادلات ارزی و تحقق این خواسته ها، راهکارهایی از سوی 
دو طرف پیشنهاد شده است. وحیدزاده با اشاره به تاریخچه مراودات تجاری مجموعه تحت مدیریتش با زیمبابوه، اوگاندا و کنیا گفت: به جهت نگاه مثبت و 
استقبالی که کشاورزان این مناطق به تکنولوژی تراکتورهای ایران دارند زمینه حضور موفق در این کشور و حتی تبدیل کردن این کشور به عنوان هاب و پایگاهی 

برای صادرات به سایر کشورهای آفریقایی و همجواره زیمباوه نیز وجود دارد.
وی افزود: به این مزیتها باید عضویت زیمباوه در اتحادیه اقتصادی شرق آفریقا و نبود تعرفه بین کشورهای عضو این اتحادیه را اضافه کرد.

عضو هیات مدیره گروه صنعتی تراکتورسازی گفت: به طور یقین عواید ارزی حاصل از به وجود آمدن مراودت اقتصادی بین ایران و کشورهای آفریقایی، به 
خصوص در حوزه صنعت تراکتور که امروز از آن به عنوان سفیر صنعت ایران یاد می شود برای کشور قابل توجه خواهد بود.

لازم به ذکر است گروه صنعتی تراکتورسازی ایران در حاصل حاضر به بیش از ۲5 کشور دنیا صادرات دارد و این گروه سال گذشته بیش از ۴۴ میلیون دلار از 
محل صادرات ارزآوری برای کشور داشته است. همزمان با سفر رییس جمهور به سه کشور آفریقایی کنیا، اوگاندا و زیمبابوه، هیاتی از گروه صنعتی تراکتورسازی 
ایران برای انجام مذاکرات و طی مراحل لازم جهت امضای تفاهمنامه ای بین روسای جمهور ایران و این کشورها به منظور انجام تبادلات صنعتی و اقتصادی در 

حوزه صنعت تراکتور در کشور زیمباوه حضور دارند.

نگرانی به مردم، صنایع و دیگر مصرف کننده ها منتقل نشود
مدیریت تامین آب و برق آذربایجان شرقی توسط مسئولان الزامی است

تبریز - فلاح: استاندار آذربایجان شرقی گفت: 5۰ میلیارد تومان از اعتبارات سفر دوم رییس جمهور به استان تا چند روز آینده توسط 
وزارت نیرو پرداخت خواهد شد .

عابدین خرم در نشستی با مسئولان صنایع آب و برق استان، اعلام کرد: از اعتبارات استانی نیز تا حد توان مبلغی در جهت 
تکمیل پروژه های انتقال آب تخصیص خواهد یافت.

وی با تاکید بر اتمام پروژه های تامین آب و برق در استان، گفت: کمبود منابع، برخی پروژه ها را با تاخیر مواجه کرده که باید 
تلاش کنیم با اقدامات ابتکاری و اهتمام جهادی این مساله را مدیریت کنیم.

استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به افزایش مصرف آب و برق در روزهای اخیر، از اهتمام جدی و تلاش شبانه روزی 
مسئولان برای پایداری شبکه و جلوگیری از بروز مشکل در این بخش خبر داد و از مردم استان خواست با صرفه جویی در مصرف 

آب و برق، دستگاه های مسئول را در مدیریت بهینه و عبور از دوره اوج مصرف کمک کنند.
عابدین خرمّ، پس از ارائه گزارش وضعیت تامین و مصرف آب و برق استان از سوی مدیران شرکت های ذی ربط، با اشاره به افزایش 
دمای هوا در روزهای اخیر، گفت: در هفته جاری شاهد گرم ترین روزهای سال در تبریز و استان بودیم که منجر به افزایش 6.۳ درصدی مصرف برق نسبت به 

مدت مشابه سال گذشته شد و در برخی نقاط استان مشکلاتی را پدید آورد.
وی با تاکید بر اینکه مدیریت تامین آب و برق استان باید در بین مسئولان حل شده و نگرانی به مردم، صنایع و دیگر مصرف کننده ها منتقل نشود؛ گفت: مردم 
و صاحبان صنایع نیز باید در راستای رعایت الگوی مصرف و صرفه جویی در مصرف آب و برق اهتمام جدی داشته باشند تا بتوانیم از دوره اوج مصرف عبور کنیم.
خرمّ ادامه داد: گزارش ها حاکی از مدیریت مناسب توسط مسئولان امر است؛ اما گاهی به دلیل ناترازی و حوادث غیرمترقبه، برخی مشکلات اجتناب ناپذیر 
پیش می آید که دستگاه های مربوط آمادگی لازم برای مواجهه با آنها را دارند. وی تاکید کرد: مدیران دستگاه ها باید به گونه ای هماهنگی کنند که هیچ تعللی در 

انجام ماموریت ها صورت نگیرد و همه برای مواجهه با مشکلات احتمالی آماده باشند.
استاندار آذربایجان شرقی پس از این نشست از منطقه ۴ آب و فاضلاب تبریز بازدید کرد و در جریان نحوه تامین آب شرب شهروندان در منطقه شمالی 

کلانشهر تبریز قرار گرفت. مصرف روزانه برق در استان به ۲ هزار و 5۰۰ مگاوات می رسد که 5۴ درصد آن در بخش صنعت و کشاورزی مصرف می شود.
رییس جمهور در روزهای 1۸ و 19 خرداد در قالب پنجمین سفر استانی دور دوم به آذربایجان شرقی سفر کرد. در دور دوم سفر حدود 9.۳ همت )هزار میلیارد 

تومان( اعتبار برای اجرای حدود 1۰۸ پروژه مصوب شد که با اضافه شدن مصوبات جدید، این رقم تا 1۲ همت قابل افزایش است.


